
74

 #GüçlüOdaGüçlüJeolojiMühendisi

ŞUBELERDEN

HABERLER

GÜNDEM ÇUKUROVA GAZETESİ ŞUBE 
BAŞKANIMIZ İLE RÖPORTAJ YAPTI

Gündem Çukurova Gazetesi muhabiri Nazire 
Hiçyakmazer, Şube Başkanımız Mehmet Tatar 
ile 22.01.2021 tarihinde Şube Binamızda; Nüfus 
artışı, küresel ısınma, su kaynakları, betonlaş-
ma, deprem, afet vb. Belediyeler de ki uygula-
malar ve ülke gündemi hakkında söyleşi yap-
mıştır.

HATAY İL TEMSİLCİSİ RASİM CAN GAZE-
TECİLER CEMİYETİ BASIN EVİ ÇALIŞANI 

İLE HATAY`IN DEPREMSELLİĞİ KONU-
SUNDA BASIN AÇIKLAMASI YAPTI

Hatay İl Temsilcimiz Rasim Can, 13.01.2021 ta-
rihinde Temsilcilik binamızda Gazeteciler Ce-
miyeti Basın Evi sitesinde yayınlanmak üzere 
Burcu Özkaya Günaydın ile Hatay`ın Deprem-
selliği konusunda basın açıklaması yaptı.
Gazetecinin sorularına cevap veren Rasim Can; 
Tarihte 10 defa yıkıcı deprem geçiren, defalarca 
yıkılıp yeniden inşa edilen Hatay da yeni dep-
rem olasılığından bahsetti.  Hatay’da önemli 3 
tane fay hattı olduğunu belirterek, defalarca yı-
kıcı deprem yaşanan  bölgemizin 1. derece risk-
li bölge olduğunu belirtti.
Konuşmasını; Depremden korkulmamalı: Dep-
remin bir doğa olayı olduğunu, önlem alındığı 
takdirde depremden korkulmaması gerektiği-
ne dikkat çekerek, “Bizim bu bölgede dikkat 
edeceğimiz şey kesinlikle deprem öncesi, dep-
rem anı ve deprem sonrası insanları bilinçlen-
dirmekten geçer. Bu gerçeği kabullenerek şim-
diden önlem almasından bahsetti. 

ADANA ŞUBE



75

Ocak 2021 Sayı: 20 #GüçlüOdaGüçlüJeolojiMühendisi

ANTALYA ŞUBE
BURDUR İL TEMSİLCİLİĞİMİZ DHA İLE 
“GÖLLER BÖLGESİ HAVZASI KURAKLIK 
DURUMU “ HAKKINDA RÖPORTAJ 
YAPILDI

3 Ocak 2021 tarihinde Burdur İl Temsilci Yar-
dımcısı Servet Cevni DHA ile “Göller Bölgesi 
Havzası Kuraklık Durumu “ hakkında röpor-
taj yaptı.

SERİK BELEDİYESİ ZİYARET EDİLDİ

8 Ocak 2021 tarihinde Serik Belediyesi İmardan 
sorumlu Başkan Yardımcısı Çağatay Yalçın ve 
Başkan Yardımcısı Mehmet Yıldırım makamın-
da ziyaret edildi. Ziyarette Belediye sınırları 
içerisinde yapılan zemin etütleri ve bina zemin 
ilişkisi konuları görüşüldü.  Şubemizi temsilen 
Başkan Bayram Ali Çeltik, Sayman Üye Hakan 
Özdemir ve üyemiz Hüseyin Akçaoğlu katıldı.

AKDENİZ GERÇEK GAZETESİYLE 
“ANTALYA`NIN KORKUTELİ İLÇESİ 
DEREKÖY BÖLGESİNDE AÇILMASI 
PLANLANAN MADEN OCAĞI “ HAKKINDA 
RÖPORTAJ VERİLDİ

7 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanımız Bay-
ram Ali Çeltik Akdeniz Gerçek Gazetesiyle 
“Antalya’nın Korkuteli İlçesi’ne bağlı Dereköy 
bölgesinde açılması planlanan maden ocağı” 
hakkında röportaj yaptı.

ASAT GENEL MÜDÜRÜ AV.İBRAHİM KURT 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ

14 Ocak 2021 tarihinde ASAT Genel Müdürü 
Av.İbrahim Kurt ve Genel Müdür Yardımcı-
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sı Ümit Daban Odamızı ziyaret ettiler. Ziya-
ret sırasında Antalya`nın Suyu ve sularımızın 
korunması konuları ele alındı. Şubemizi Şube 
Başkanı Bayram Ali Çeltik ve Sayman Üye Ha-
kan Özdemir temsil etmişlerdir.

ULUSAL KANAL İLE “ANTALYA`DA SU 
HAVZALARIMIZ VE YERALTI SULARI” 

HAKKINDA RÖPORTAJ YAPILDI

14 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanımız Bay-
ram Ali Çeltik Ulusal Kanal ile “Antalya`da su 
havzası, yeraltı suları, su tüketimi, ortak disip-
linlerin çalışması, tarım ve hayvancılık “ konu-
larında röportaj yaptı.

ULUSAL KANAL VE İHA İLE “KIRKGÖZ 
KAYNAKLARI, DÜDEN ŞELALESİ,DÜDEN 
ÇAYI, KİRLİLİK VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ” 

HAKKINDA RÖPORTAJ YAPILDI

19 Ocak 2021 tarihinde Ulusal Kanal ve 20 Ocak 
2021 tarihinde İHA ile “Kırkgöz Kaynakları, 
Düden Şelalesi, Düden Çayı, Kirlilik ve Çözüm 
Önerileri” hakkında röportaj yapıldı.

ANTALYA SON HABER VE ANTALYA 
KÖRFEZ GAZETESİYLE “YERALTI 

SULARIMIZIN VE DÜDENLERİN 
KORUNMASI “ HAKKINDA RÖPORTAJ 

YAPILDI.

18 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanımız Bay-
ram Ali Çeltik Antalya Son Haber gazetesiyle,  
20 Ocak 2021 tarihinde Antalya Körfez gazete-
siyle “Yeraltı sularımızın ve düdenlerin korun-
ması” hakkında röportaj yaptı.
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AKDENİZ`DE YENİYÜZYIL GAZETESİYLE 
“ YERALTI SULARIMIZIN KORUNMASI” 

HAKKINDA RÖPORTAJ YAPILDI

20 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanımız Bay-
ram Ali Çeltik Akdeniz`de Yeniyüzyıl gazete-
siyle “Yeraltı Sularımızın Korunması” hakkın-
da röportaj yaptı.

ŞUBE BAŞKANIMIZ KANAL V “PANDEMİ 
ÖZEL`İN KONUĞU” OLDU

23 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanımız Bayram 
Ali Çeltik , Kanal V “Pandemi Özel`in Konuğu” 
oldu. Programda “Antalya`nın Su Durumu, 
Kuraklık, Kirlilik , Yeraltı Sularımızın Korunması” 
konularında açıklamalarda bulundu.

ANTALYA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ 
BAŞKANI ALİ BAHAR ZİYARET EDİLDİ

28 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanı Bayram 
Ali Çeltik tarafından, Antalya Organize Sanayi 
Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar ma-
kamında ziyaret edildi. Antalya ve bölgesinin 
su potansiyeli, kirlilik, yeraltı sularımızın ko-
runması konuları görüşüldü.

DEMRE BELEDİYE BAŞKANI AV.OKAN 
KOCAKAYA ZİYARET EDİLDİ

28 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanı Bayram 
Ali Çeltik, Sayman Üye Hakan Özdemir ve Je-
oloji Mühendisi Erdoğan Karakuş tarafından, 
Demre Belediye Başkanı Av.Okan Kocakaya 
makamında ziyaret edildi. Zemin ve Temel Etüt 
çalışmaları ve kontrolleri hakkında görüşüldü. 
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FİNİKE BELEDİYESİ`NİN “ZEMİN VE 
TEMEL ETÜDÜ UYGULAMA ESASLARI 

VE RAPOR FORMATI “ KONULU 
TOPLANTISINA KATILIM SAĞLADIK

28 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanı Bayram 
Ali Çeltik ve Sayman Üye Hakan Özdemir, Fi-
nike Belediyesinde düzenlenen Zemin ve Temel 
Etüdü Uygulama Esasları ve Rapor Formatı 
konulu toplantıya katılım sağladı. Finike Baş-
kan Yardımcısı Sıdıka Gökyar Kızılca, İmar ve 
Şehircilik Müdür Vekili Çiğdem Çetinkaya ve 
birim personelinin de katıldığı toplantıda 1. de-
rece deprem kuşağında olan ilçenin, daha sağ-
lam yapılara nasıl sahip olabileceği konusunda 
fikir alışverişi yapıldı. Olası bir depremde can 
ve mal kaybını en aza indirmek için binaların 
sağlam yapılması konusunda duyarlı olunması 
yönünde mevzuat çerçevesinde bilgiler verildi.

DENİZLİ ŞUBE

DENİZLİ İRAP BİLGİLENDİRME 
TOPLANTISINA KATILDIK

Denizli İl Afet ve Acil Durum Yönetimi Müdür-
lüğü (AFAD) tarafından Denizli İli Afet Risk 
Azaltma Planı (İRAP) üst düzey bilgilendirme 
toplantısı 29.01.2021 tarihinde Sn. Valimiz Ali 
Fuat ATİK başkanlığında valilik toplantı salo-
nunda gerçekleştirilmiştir. Toplantıya şubemiz 
adına şube başkanımız Doç. Dr. Barış SEMİZ 
katılmıştır.

PAMUKKALE BELEDİYESİ DEPREM 
KOMİSYONU ODAMIZI ZİYARET ETTİ

15.01.2021 tarihinde Pamukkale Belediyesi 

Deprem Komisyonu şubemize ziyarette bulun-
muştur. Mesleki uygulamalar hususunda bilgi 
alıverişinde bulunuldu.

28. DÖNEM I. DANIŞMA KURULU’NA 
KATILDIK

16.01.2021 tarihinde gerçekleştirilen TMMOB 
Jeoloji Mühendisleri Odası 28. Dönem 1. Danış-
ma Kurulu Toplantısına Şube başkanımız ve 
yönetim kurulu üyelerimizle katılım sağladık.

MERKEZEFENDİ BELEDİYESİNİ ZİYARET 
ETTİK
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05.01.2021 tarihinde Merkezefendi Belediyesi-
ne ziyarette bulunulmuştur. Bu ziyaret kapsa-
mında Merkezefendi  Belediye başkanı Şeniz 
DOĞAN ve Deprem Komisyonu üyeleri  ile 
görüş alışverişinde bulunulmuştur.

PAMUKKALE BELEDİYESİNİ ZİYARET 
ETTİK

04.01.2021 tarihinde Pamukkale Belediye baş-
kanı Avni ÖRKİ’ ye ziyarette bulunulmuştur.

DENİZLİ BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ İMAR 
VE ŞEHİRCİLİK DAİRESİ ZİYARET EDİLDİ

ÜYE ZİYARETLERİ

12.01.2021 tarihinde tescil belgesi alarak ara-
mıza yeni katılan meslektaşlarımız Numan 
GÜREL ve Yunus EMRE kocabaş’ a ofis ziya-
retinde bulunarak çalışma hayatında başarılar 
diledik.
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ESKİŞEHİR ŞUBE
T.C. MİLLİ SAVUNMA BAKANLIĞI - HA-
RİTA GENEL MÜDÜRLÜĞÜ, (TUFUAB) 

TÜRKİYE ULUSAL FOTOĞRAMETRİ VE 
UZAKTAN ALGILAMA BİRLİĞİ TEM-

SİLCİ KURUM BAŞKANLIĞI TARAFIN-
DAN ONUR ÜYESİ OLARAK SEÇMİŞTİR 

T.C. Milli Savunma Bakanlığı-Harita Genel 
Müdürlüğü, 1974 yılında kurulan ve kısa adı 
TUFUAB olan Türkiye Ulusal Fotogrametri ve 
Uzaktan Algılama Birliği Temsilci Kurum Baş-
kanlığı 5 Ocak 2021 tarihinde Şube Başkanımız 
Prof. Dr. Can AYDAY’ı “Onur Üyesi” olarak 
seçmiştir. Pandemi nedeniyle tören yapılama-
dığından ödülü posta yolu ile gönderilmiştir. 

YÖNETİM KURULUMUZ 2021 YILI İLK 
TOPLANTISINI PANDEMİ DOLAYISI NE-
DENİYLE ZOOM PLATFORMU ÜZERİN-

DEN GERÇEKLEŞTİRMİŞTİR
24.01.2021 tarihinde Şube Yönetim Kurulu-
muz 2021 yılı ilk toplantısı pandemi nedeniyle 
ZOOM platformu üzerinden gerçekleştirmiştir. 
Şube yönetim kurulu toplantısının ana madde-

si Valilik AFAD İl Müdürlüğünce gelen Risk 
Azaltma Planı (İRAP) hazırlama çalışmalarına 
il bazında odamızın nasıl bir katkı sağlayaca-
ğı konusu tartışılmıştır. Şube Yönetim Kurulu 
üyemiz veAFAD Afyonkarahisar Planlama ve 
Risk Azaltma Şube Müdürü Hüseyin SARIKA-
YA bu çalışmanın pilot il olarak Afyonkarahi-
sar’da geçtiğimiz yıl gerçekleştiğini belirterek 
konu ilgili deneyimlerini yönetim kurulu üye-
lerimiz ile paylaşmıştır.

JMO ESKİŞEHİR ŞUBEMİZ BİLİMSEL TEK-
NİK KOMİSYONU ÜYELERİMİZ`E TUBİ-

TAK 1001 PROGRAMINDAN DESTEK
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JMO Eskişehir Şubemiz Bilimsel Teknik Ko-
misyonu Üyeleri ve aynı zamanda Eskişehir 
Osmangazi Üniversitesi Mühendislik Mimar-
lık Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü öğ-
retim üyelerinden Prof. Dr. Selahattin KADİR 
(Proje Yürütücüsü) ve Doç. Dr. Hülya ERKO-
YUN (Araştırmacı) ile Şubemize bağlı Kütah-
ya İl Temsilciliğinden üyemiz ve Dumlupınar 
Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği bölümünden 
Araş.Gör.Dr. Tacit KÜLAH (Araştırmacı) Batı 
Anadolu’da bulunan lityum içeren kil mine-
rallerinin yerli elektrikli araç ve yerli batar-
ya üretimindeki kullanımı için TÜBİTAK’tan 
11.01.2021 tarihinde destek aldı. Proje “Batı 
Anadolu Neojen Havzalarındaki Bor Yatakla-
rında Lityum İçeren Killi Sedimanların Jeoloji-
si, Mineralojisi, Jeokimyası ve Kökeni” başlığını 
taşıyor. Araştırma kapsamında, Batı Anado-
lu’da Bigadiç, Emet ve Kırka Neojen havzala-
rında ekonomik potansiyele sahip bor mineral-
leri ile birlikte bulunan, volkanik ve piroklastik 
kayaçların ayrışması ile oluşan, lityum içeren 
kil minerallerinin jeolojik, mineralojik, jeokim-
yasal özellikleri ve oluşum mekanizmalarının 
irdelenmesine yönelik çalışmalar yapılacak. 
Konu ile ilgili açıklamada bulunan Proje Yü-
rütücüsü Prof. Dr. KADİR, lityum elementinin 
Dünya’daki stratejik öneminin giderek arttığı-
nı belirterek şöyle konuştu: “Bu elementin Batı 
Anadolu Neojen havzaları içindeki borat ya-
taklarıyla birlikte bulunması projenin önemini 
artırıyor. Ayrıca Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanlığı tarafından, Etibank’ın 2021 yılında bor 
yataklarından lityum karbonat üretimine geçe-
ceğinin açıklanmış olması da bu projenin ülke 

öncelikleri açısından oldukça faydalı olacağını 
gösteriyor. Lityum içeren kil yataklarının ülke 
ekonomisine önemli katkı sağlayacak şekilde 
değerlendirilmesi ve literatüre geçmesi açısın-
dan önem arz eden projenin, günümüzde ‘yerli 
elektrikli araç’ ve ‘yerli batarya’ üretimi konu-
larında ilgili sektörler için gerekli hammadde 
ihtiyacına cevap verebilecek nitelikte bilim-
sel ve teknik bilgiler sağlamayı amaçlıyoruz.” 
198.163 TL bütçesi olan projede Eskişehir Os-
mangazi Üniversitesi ve Kütahya Dumlupınar 
Üniversitesi’nin yanı sıra Dokuz Eylül Üniver-
sitesi ve Mersin Üniversitesi’nden de toplam 4 
araştırmacı görev alacak.
Hocalarımızı tebrik eder, başarılar dileriz.

PROF. DR. CAN AYDAY MANŞET 
DERGİSİNE 2017 YILINDA UZAKTAN 

ALIGILAMA VE CBS İLE YAPTIĞI 
KURTULUŞ SAVAŞI SİPERLERİNİN YERİ 
İLE İLGİLİ ÖNEMLİ KEŞFİ HAKKINDA 

AÇIKLAMALARDA BULUNMUŞTUR

Eskişehir Manşet gazetesi Ocak 2021 sayısında 
Şube Başkanımız Prof.Dr.Can AYDAY ile bir 
röportaj gerçekleştirmiştir. Röportajda Ayday 
2017 yılında Uzaktan Algılama ve CBS ile yap-
tığı Kurtuluş Savaşı siperlerinin yeri ile ilgili 
önemli keşfinden bu yana 3 yıl geçtiğini ancak 
koruma ve alanın gün yüzüne çıkarılması ile 
ilgili bir gelişme sağlanamadığını belirtmiştir.
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İSTANBUL ŞUBE

‘’BULUTLAR ÜLKESİ MOĞOLİSTAN’’ İN-
TERNET SÖYLEŞİSİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası İstanbul 
Şubesi Emekli Komisyonu tarafından, 14 Ocak 
2021 Perşembe günü, saat 21.00’da, ‘’BULUT-
LAR ÜLKESİ MOĞOLİSTAN’’ internet söyle-
şisi gerçekleştirildi.
Söyleşiye konuşmacı olarak katılan, değerli 
izlenimlerini bizlerle paylaşan konuşmacımız  
Jeo. Yük. Müh. Mehmet Kılıç’a, Emekli Komis-
yonu üyelerimize ve gerek  Zoom üzerinden, 
gerekse YouTube üzerinden  katılım sağlayan  
tüm  meslektaşlarımıza  ve davetlilerimize, gös-
terdikleri ilgiden dolayı çok teşekkür ederiz.
  

‘‘İKİNCİ BEYİN BAĞIRSAKLA BAĞIŞIK-
LIK SİSTEMİNİN İLİŞKİSİ‘’ İNTERNET 

SÖYLEŞİSİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası İstanbul 
Şubesi tarafından, 16 Ocak 2021 Cumartesi 
günü, saat 21.00’da, ‘’İKİNCİ BEYİN BAĞIR-
SAKLA BAĞIŞIKLIK SİSTEMİNİN İLİŞKİSİ’’ 
konulu internet söyleşisi gerçekleştirildi.
Söyleşiye konuşmacı olarak katılan, değerli bil-
gilerini bizlerle paylaşan konuşmacımız  MSr. 
Diyetisyen Yeşim AY ATİK’e, gerek  Zoom üze-
rinden, gerekse YouTube üzerinden  katılım 
sağlayan  tüm  meslektaşlarımıza  ve davetli-
lerimize, gösterdikleri ilgiden dolayı çok teşek-
kür ederiz.
 

ÇOK ACI KAYBIMIZ-PROF. DR. CAZİBE 
SAYAR’I KAYBETTİK

Prof. Dr. Cazibe SAYAR 1925 yılında Aydın’da 
doğmuştur. 1949 yılında İstanbul Üniversitesi 
Fen Fakültesi Jeoloji Bölümünü fakülte birinci-
si olarak bitirmiştir. 1950- 1955 yılları arasında 
yürüttüğü “Haliç-Küçükçekmece Gölü Böl-
gesinin Jeolojisi” konulu tez çalışması ile İTÜ 
Maden Fakültesi’nde verilen ilk doktora ünva-
nını kazanmıştır. 1958-1959’da Londra Imperial 
College, Royal School of Mines ve London Na-
tional History Museum’da araştırmalar yapan 
Hocamız, 1961’de doçent, 1980’de profesör ün-
vanını almıştır. 1987’de İngiltere’de, National 
Museum’da, ABD’de Washington Geological 
Survey’de, 1988’de Almanya Hamburg Jeoloji 
ve Paleontoloji Enstitüsü’nde araştırma ve ince-
lemeler yapan Hocamız, İstanbul ve çevresinin 
jeolojisi ile ilgili sayısız çalışmalara ve değerli 
buluşlara imza atmıştır. Temmuz 1992’de 42 yıl 
7 ay faal olarak hizmette bulunduğu İstanbul 
Teknik Üniversitesi’ndeki görevinden emekli 
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olmuştur.
Hocamız, üstlendiği akademik görevler, ya-
yımlamış olduğu ders kitapları, ülkenin çeşit-
li bölgelerinde yürüttüğü proje çalışmaları ve 
gerçekleştirdiği ulusal ve uluslararası makale 
ve tezleri ile Paleontoloji alanında mesleğimize 
çok değerli katkılar sunmuştur.
Emekli olduktan sonra, vefat ettiği güne ka-
dar, meslekteki ilk günkü heyecan ve azmiyle 
kişisel olarak bilimsel araştırma çalışmalarını 
sürdürmüş olan Değerli Hocamızı saygı, özlem 
ve minnetle anıyor, ailesine, sevenlerine ve yer 
bilimleri camiasına başsağlığı diliyoruz.

 
’’PALEOSİSMOLOJİ: GEÇMİŞ 

DEPREMLERİN KAYITLARINI OKUMA 
SANATI’’ İNTERNET SÖYLEŞİSİ 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ
TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası İstan-
bul Şubesi tarafından, 30 Ocak 2021 Cumar-
tesi günü, saat 21.00’da,  ‘’PALEOSİSMOLO-
Jİ: GEÇMİŞ DEPREMLERİN KAYITLARINI 
OKUMA SANATI’’ konulu internet söyleşisi 
gerçekleştirildi.
Söyleşiye konuşmacı olarak katılan, değerli bil-
gilerini bizlerle paylaşan konuşmacımız Prof. 
Dr. Erhan ALTUNEL’e, gerek Zoom üzerinden, 

gerekse YouTube üzerinden katılım sağlayan 
tüm meslektaşlarımıza ve davetlilerimize, gös-
terdikleri ilgiden dolayı çok teşekkür ederiz.

KONYA ŞUBE

İRAP TOPLANTISINA KATILDIK
Afet ve Acil Durum Müdürlüğünün İRAP top-
lantısına katıldık
06 Ocak 2021 tarihinde yapılan Afet ve Acil 
Durum Müdürlüğünün İRAP (İl Risk Analiz 
Raporu)nun hazırlanması için yapılan çalışma 
toplantısına katıldık.
Hazırlanacak olan raporun Jeoloji olarak irde-
lendiği toplantıda Raporda; Deprem, Obruk, 
Kütle Hareketleri, Rüzgar Erezyonu vb konu-
lara ilişkin çalışma ve değerlendirmelerin yer 
alması gerektiği belirtildi.
Ayrıca AFAD tarafından yürütülen Obrukların 
tespitine yönelik Proje hakkında da görüşüle-
rek, Projeye şubemiz katkıları dile getirildi

ÇEVRE VE ŞEHİRİCLİK İL MÜDÜRÜ HÜL-
YA ŞEVİK ZİYARET EDİLDİ

06 Ocak 2021 Konya Şube Başkanımız Prof Dr 
Fetullah ARIK, Çevre ve Şehircilik İl Müdürü 
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Hülya ŞEVİK ve Kurum bulunan Jeoloji Mü-
hendisleri ile Meke Gölü’nü kurtarma ve Çum-
ra-Karapınar Jeoparkı başlıklarında görüşme-
ler yaptı.

GÖLLER BÖLGESİ ÇÖLLER BÖLGESİ 
OLMASIN

06 Ocak 2021 Konya Şube Başkanı Prof. Dr. Fe-
tullah ARIK ın kuraklık ile ilgili açıklamaları 
Anadolu’da Bugün, Yenihaber gazetelerinde 
yayınlandı.

    

MEKE GÖLÜNÜN ESKİ HALİNE DÖNMESİ 

ZOR
08 Ocak 2021 Konya Şube Başkanı Prof. Dr. Fe-
tullah ARIK ın kuraklık ile ilgili İHA ya verdiği 
röportajı Habertürk, MSN Haber, T24, Ulusal 
Gündem, Pusula Haber, Memleket, Hakimiyet 
gazetelerinde yayınlandı.

KONYA’DATOPRAK ALTINDAKİ 
ALEVLERİN SEBEBİ 

08 Ocak 2021 Konya Şube Başkanı Prof. Dr. Fe-
tullah ARIK’ın Konya’nın Karapınar ilçesinde 
toprak altından çıkan ve bölge halkında paniğe 
neden olan alevler ile ilgili açıklamaları Milli-
yet ve internet gazetelerinde yayınlandı
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ÇEVRE VE ŞEHİRİCLİK BAKANLIĞI 
KARAPINAR  JEOPARK TOPLANTISI

12.01.2021 Tarihinde Şube Başkanımız Prof Dr 
Fetullah Arık, KTÜN Öğretim Görevlisi Doç. 
Dr. Arif Delikan, Konya Çevre Ve Şehircilik İl 
Müdürlüğü personeli ve Yönetim Kurulu Üye-
miz Mustafa Korkmaz ve Kurum Şube Müdü-
rü Jeoloji Mühendisi Yunus Küçükçelebi ile 
birlikte Karapınar –Meke gölü Jeopark alanı ile 
ilgili Ankara da Çevre ve Şehircilik Bakanlığın 
da toplantıya katılıp sunum yaptılar.  

İRAP TOPLANTISINA KATILDIK

28 Ocak 2021 tarihinde yapılan Afet ve Acil 
Durum Müdürlüğünün İRAP (İl Risk Analiz 
Raporu)nun hazırlanması için yapılan çalışma 
toplantısına katıldık.
Konya Valisi Vahdettin ÖZKAN başkanlığında, 
Büyükşehir ve ilçe Belediye Başkanları, kayma-
kamlar ve kamu kurumlarının katılımı ile ya-
pılan,  İl Afet Risk Azalma Planlarının hazırlık 
süreci ile ilgili, planda görev alacak kamu ku-
rum ve kuruluşlara bilgilendirme toplantısına 
katıldık.

KOP BÖLGESİ JEOTERMAL 
KAYNAKLARIN DEĞERLENDİRİLMESİ 

PROJESİ

28.01.2021: Konya Ovası Projesi (KOP) İdaresi 
Başkanlığı ve TÜBİTAK-TÜSSİDE iş birliği ile 
hazırlanan “KOP Bölgesi Jeotermal Kaynakla-
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rın Değerlendirilmesi Projesi” tamamlandı. 
Bölgedeki mevcut jeotermal kaynaklara ait en 
güncel verilerin sunulduğu çalışmada, tarım, 
endüstriyel kullanım ve turizm başta olmak 
üzere jeotermalin kullanılabileceği tüm sektör-
ler ele alınarak geliştirilmesine yönelik somut 
çıktıların hazırlandığı proje kpanış toplantısına 
Şube Başkanımız Prof. Dr. Fetullah ARIK da-
vetli olarak katıldı.

BİR DAMLA SUYUN DEĞERİ
30 Ocak 2021 Konya Şube Başkanı Prof. Dr. 
Fetullah ARIK kuraklık, yeraltı su kullanımı 
kaçak kuyular ile ilgili TRT Haber ile röportaj 
yaptı.


